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powinni zostać w Polsce? Oto ich odpowiedzi: 

 Bez was Polska nie byłaby już taka sama 

 Tak pięknie razem gracie! Wyrazy szacunku i najszczerszej sympatii 

 Cieszymy się że wybrał Pan Polskę jako kraj pobytu, że polska kultura okazała się dla 

Pana atrakcyjna, bo nie można ulegać przemocy, lecz przemoc wyeliminować z życia 

społecznego; bo jest nam wstyd, że tak przykre wydarzenie doświadczyło Pana 

Christiana w Polsce 

 Jesteście znakomitymi ludźmi, bardzo cenimy to, co robicie! Mimo wszystko Polska to 

gościnny kraj! 

 Chcemy czerpać doświadczenia życiowe od Was, współdziałać i tworzyć na nowo 

wspaniały, wolny radosny świat. 

 Polskie społeczeństwo bez zróżnicowania kulturowego NIGDY nie nauczy się 

tolerancji. Pomóżcie oświecić;) 

 Proszę zostać, pięknie Pan gra i będzie nam szkoda 

 ZOSTAŃCIE PROSZĘ 

 Bez Was Polska nie jest i nie będzie taka sama. Odkąd się poznaliśmy – wiele 

zaczerpnęłam z Waszej wiedzy i umiejętności. Nasze lekcje fletu są wyjątkowe. Gram 

już tyle lat, a dopiero teraz czuję radość z tego, że to robię. Nie wyjeżdżajcie, nikt inny 

lepiej mnie nie nauczy. Wasz uśmiech, Wasze ciepło, Wasza obecność i mądrość są 

mi i nam wszystkim potrzebne! Zostańcie z nami i dzielcie się swoimi talentami. 

 To zaszczyt dla nas, że chcecie mieszkać w naszym kraju. Nie wszyscy jesteśmy 

tacy. Cudzoziemcy mieszkający w Polsce wzbogacają naszą kulturę a osoby takie jak 

Wy artyści są tu potrzebne. Nie możecie poddać się bandytom, bo to nie oni powinni 

decydować o Waszym losie. To my Wasi przyjaciele prosimy gorąco – ZOSTAŃCIE Z 

NAMI. Razem damy radę! Nie jesteście sami! 

 Większość Polaków jest bardzo gościnna i jestem w stanie pokonać tych, którzy w 

Polsce szerzą nienawiść; reprezentujecie bardzo piękną kulturę i cechy charakteru i 

w połączeniu z naszymi możemy razem stworzyć piękny kraj, szczęśliwe i bardzo 

twórcze społeczeństwo; mieszkając tutaj przez tyle lat z pewnością macie wielu 

przyjaciół, którzy będą za Wami bardzo tęsknili. 

 ZOSTAŃCIE! 

 Chciałbym się od was uczył grać na pianinie! Proszę! 

 Jesteście częścią tej Polski, którą kocham! 

 Ludzi kultury nigdy nie jest dość 

 Lubimy słuchać muzyki w pięknym wykonaniu 

 Rozwój Polski zawdzięczamy obcokrajowcom, którzy wybrali nasz kraj, aby tutaj 

budować swoją przyszłość 

 Polska to piękny kraj. Kraj, który się zmienia i jest coraz bardziej bezpieczny 



 Nie oceniajcie Nas proszę przez pryzmat marginesu społecznego, który spotkaliście 

na swojej drodze. Jest mnóstwo ludzi, którzy sobie was cenią. 

 Jesteście częścią naszego społeczeństwa. Swoim doświadczeniem i wiedzą dzielcie 

się z innymi, a różnorodność wprowadza coś naszego i świeżego dla nas. 

Dziękujemy! 

 Macie śliczną córeczkę, która może znajdzie w Polsce pole do rozwoju swojej 

wyobraźni i talentów 

 Polska potrzebuje wartościowych utalentowanych ludzi 

 Wzbogacacie naszą kulturę, umiejętności rozumienia innych, bo chcemy oglądać 

nasz kraj również waszymi oczami, by lepiej go rozumieć. Chcemy by Polska była 

krajem otwartym, przyjaznym, zaangażowanym w budowanie mostów między ludźmi 

różnych cywilizacji, kultur i religii. 

 Będziemy mogli razem grać, razem robić koncerty i zapraszać ludzi, i zmienimy ten 

kraj tak, że żaden nacjonalizm już nigdy nie podniesie głowy. 

 Powinni wyjechać, w Europie będzie coraz niebezpiecznej a Warszawa nie będzie 

wyjątkiem 

 Chcemy Polski różnorodnej i otwartej, nie państwa przemocy. Zostańcie z nami i 

pomóżcie nam tworzyć dom dla wszystkich. 

 Dzięki Wam stajemy się bardziej pluralistyczni = bardziej otwarci, zróżnicowani = 

skorzy do tolerancji i bardziej podatni do tworzenia wspólnoty 

 Kochamy piękną muzykę, ale także wierzymy, że słowa wiersza „Nienawiść” Wisławy 

Szymborskiej nie dotyczą większości Polaków. Zostańcie z nami i wspólnie budujmy 

otwartą, piękną i wielkoduszną Warszawę. 

 Wierzymy w hasło „Wszyscy równi – wszyscy różni”. Chcemy Polski otwartej na inne 

kultury, wolnej od rasizmu, homofonii, tolerancyjnej. Wierzymy, że dzięki obecności 

wśród nas cudzoziemców nasz kraj stanie się bogatszy, lepszy, barwniejszy. 

 Chcemy się rozwijać jako osoby i jako naród. Żeby to zrobić potrzebujemy naszych 

idei, przepływu informacji, inspiracji. Możemy to wszystko dostać od Was, a my też 

mamy czym się dzielić. 

 ZOSTAŃCIE aby „dobre zmiany” nie zniszczyły różnorodności, wielorakości, 

mnogości. Abyśmy umieli się pięknie różnić, a nie pozostali narodowym monolitem o 

wąskich horyzontach i zgniłych sercach. Życzę dużo zdrowia i trochę więcej 

szczęścia. 

 Polska potrzebuje różnorodności i inspiracji innych kultur. Wszędzie są ludzie źli, 

bezmyślni i agresywni zarówno w Polsce, Francji, Kanadzie i Chole. Obecna sytuacja 

w Polsce jest zła w kwestii nastrojów w stosunku do innych, ale większość Polaków 

nie myśli tak jak ci, którzy inspiruj chuliganów. Życzę wytrwałości, mądrości i wielu 

wspaniałych chwil w Polsce. 

 Potrzebujemy w Polsce, zwłaszcza teraz, ludzi otwartych, wykształconych i 

kulturalnych. Mój mąż także jest obcokrajowcem i zdarza mi się o niego bać. Ale nie 



możemy dać się troglodytom. Jest nas – osób otwartych i tolerancyjnych znacznie 

więcej! 

 Polska to piękny kraj poetów i muzyków. Pragniemy Polskę reklamować na całym 

świecie. 

 Polska przez wiele lat była krajem wielonarodowym. Różnorodność powinna łączyć a 

nie dzielić. 

 Nie potrafię wyrazić, jak jestem wstrząśnięta tym incydentem. Błagam, proszę nie 

sądzić o całej Polsce na podstawie tego zdarzenia. Polacy cenią artystów i sztukę, 

potrzeba nam różnorodnego na nią spojrzenia i nowej interpretacji. Artyści są 

bogactwem wszędzie – a w kraju Chopina chyba szczególnie. Proszę zostańcie i 

pamiętajcie to co dobre. 

 Zostańcie koniecznie! Polska i świat potrzebują przyjaźni. I chcemy przyjaźń 

ofiarować! 

 Chcemy aby Pan nauczył nas grać na fortepianie, aby Pan został z nami. Bardzo 

Pana prosimy, Panie Christianie. 

 Chcemy mieć z Panem lekcje i żeby pan nas uczył pianina. Panie Christianie niech 

Pan zostanie bo będziemy za panem tęsknić. 

 Jesteśmy ciekawi ludzi z tak dalekiego kraju jak Chile; bo ludzie muszą móc 

swobodnie podróżować po całym świecie; bo muzyka łagodzi obyczaje jak mawiał 

Pan Waldorf; bo kochamy wszystkich muzyków każdej narodowości. 

 Polska jest pięknym krajem, w którym mieszkają przyjaźni ludzie. Wstydzimy się tego 

incydentu i podobnych. 

 Jesteście z żoną wspaniałymi muzykami. Bo jesteście tym dobrem, które nas 

Polaków wzbogaca. Bo jesteście inni i najwyższa pora, żeby Polacy zrozumieli że 

inność to skarb. 

 Warto zostać, zapraszam. Polska to piękny kraj, mieszka tu wielu fantastycznych 

ludzi. Zdarzają się takie wypadki jak w każdym kraju, nawet w USA a wtedy cierpią 

Polacy. Zostańcie z nami aby tworzyć, rozwijać się. Mamy wielu wspaniałych 

muzyków. Będę się za Was modliła. Budujmy razem ten kraj aby świat słyszał, że jest 

kolebką talentów muzycznych. Niech anioł stróż i Św. Archanioł Michał nad Wami 

czuwa. 

 Jesteście cudownymi ludźmi, którzy sprawiają, że nasze społeczeństwo ma szansę 

się rozwijać i otworzyć. Nie pozwólcie na to, żeby taki incydent zepsuł wam obraz 

całej Polski. Potrzebujemy Was, chcemy Was w naszym wspólnym domu. Tak samo 

jak Wy nie potrzebujemy przemocy i rasizmu i chcemy razem z Wami dążyć do 

pozytywnej zmiany społecznej, która sprawi, że wszyscy będziemy się tutaj czuć u 

siebie. 

 Należy walczyć z nietolerancją, z którą Polacy spotykają się również za granicą. 

Powodzenia niezależnie od decyzji. 

 Polska zawdzięcza obcokrajowcom wielu wspaniałych ludzi, którzy mieszkali i tworzyli 

wielkie dzieła sławiące Polaków i Polskę. Oni też są solą tej ziemi. Chwała im za to. 

Christiano zostań z nami. 



 Zostańcie bo Polska to fajny kraj, a nieszczęścia mogą się zdarzyć wszędzie. 

 Wzbogacacie swoją obecnością naszą codzienność. Każdy człowiek, który 

wychowany był w innej kulturze, przyjeżdżając do nas pomaga nam otworzyć się i 

zrozumieć świat. 

 Bez was będzie smutno, szaro i nudno. Większość z nas jest ciekawa świata, innych 

kultur, innych zwyczajów. Kontakty z innymi zawsze są wzbogacające. Zostańcie z 

nami proszę. 

 Inaczej zostaniemy tu sami! Nie zostawiajcie nas! Ale rozumiem, jeżeli zdecydujecie 

inaczej. Najserdeczniejsze życzenia, pomyślności. 

 Chcemy mieć w naszym kraju ludzi kulturalnych, cywilizowanych, wykształconych, 

utalentowanych, miłych. Słowem takich jak Państwo – Polska Was potrzebuje. 

Chcemy również poznać Was i waszą kulturę. 

 Chcemy mieć w kraju różnych ludzi i nie odcinać się od świata, zostańcie proszę. 

Chciałbym poznać Waszą kuchnię i kulturę. Kocham WAS! 

 Jesteśmy bogatsi, gdy jesteśmy różni. Jesteśmy mądrzejsi znając inne kultury. 

Poznając siebie wzajemnie zaspokajamy nie jedynie zwykłą ciekawość, ale także 

potrzebę poznania drugiego człowieka, bycia z nim. Tylko razem możemy dostrzec, 

że jesteśmy tacy sami. Będąc tu dajecie nam nie tylko nie tylko siebie – czego 

wymieniać nie będę nawet próbować. Dajecie nam okno na wasz cały, piękny szeroki 

świat. 

 Przepraszamy i zapraszamy do stałego przebywania w naszym kraju. Polacy to 

dumny naród, który daje wolność innym.  

 Nie wszyscy jesteśmy źli. Chcemy Was i Waszej sztuki. 

 


